
Styrelsemöte v. 43

Datum: 2024-10-22

Tid: 12:15

Plats: Fooajén

Närvarande: Almir Fejzić, Nordin Khalid, Tintin von Zweigbergk, Alexandra Sennblad, Jonatan Andersen,
Erik Wå̊ak

1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl 12:21.

2 Formalia

Val av justerare

Erik Wå̊ak valdes till justerare.

Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns utan n̊agon emot.

3 Senaste mötesprotokoll

4 Lägesrapport

Almir: Bra, inte alls stressad. Allt är regnb̊agar och enhörningar. Skämt åsido, är det stressigt som fan. Ska
skriva tre tentor, möjligtvis fyra med automatatentan.
Alexandra: Inte haft s̊a mycket p̊a g̊ang. Har återigen pratat med Jenny och Flodin om att vi ska f̊a pengar.
Skickade v̊art bankgironummer för att eventuellt f̊a pengar för en dubbelbetalning.
Erik: Jobbat i FUM-arbetsgruppen och skrivit formulär. Studiekvällen är inte alls bortglömd (han lovar).
Studiekvällen blir p̊a torsdag fr̊an kl. 17 tills folk g̊ar hem. Har ocks̊a ett lika villkors-möte p̊a torsdag, vilket
är surt eftersom det är under tentaperioden.
Jonatan: Deltog inte i ett möt eftersom han pluggade automatateori. Fr̊agorna till styrelseposterna skickas ut
s̊a snart som möjligt och läggs upp i samma ordning som förra terminen, helst tv̊a per dag.
Tintin: Stressad över datakommunikation.

5 Mötesfr̊agor

5.1 Pluggkväll

Eventet ska läggas ut idag inför torsdagen. Styrelsen ska köpa in snacks inför pluggkvällen, och det är viktigt
att ha alternativ som är glutenfria.
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Lägerhyddsvägen 2
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5.2 Styrelseposter

Fr̊agorna kommer idag och styrelsen ska svara inom en till tv̊a dagar. En av bilderna som togs under styrelse-
fotograferingen ska inkluderas tillsammans med svaren p̊a fr̊agorna.

6 Övriga fr̊agor

Formulär som Almir ska ha f̊att av Jonas. Styrelsen ska svara p̊a det gemensamt.

Jonatan kan fixa förköpsbiljetter till en gasque den 25 januari. Styrelsen förhandlar d̊a med Jonatan om
biljetter till den. Priset blir troligen 120 kr, och styrelsen tar upp det när datumet närmar sig.

Alexandra planerar att göra en ny stor beställning. Funderingar om att köpa in mentos d̊a de är p̊a rea.
Det övervägs även om styrelsen ska köpa in julmust. Möjligtvis även Fanta Lemon Zero.

Dreamhack: 30-̊arsjubileet kommer inte h̊allas i Jönköping utan i Stockholm. Styrelsen har f̊att tv̊a biljet-
ter. Funderingar över vad styrelsen ska göra med biljetterna.

7 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl: 13:01.

Sekreterare Nordin Khalid

Ordförande Almir Fejzić

Justerare Erik Wå̊ak
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